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Tisztelt Elnők Asszony!

«Megbecsüljük a magyar kereskedőket, és ruházati árucikkek gyártásával foglalkozókat?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János Gazdasági és
Közlekedési Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hónapokban több ruhakészítéssel, és ruházati árucikkek forgalmazásával foglalkozó
vállalkozóval találkoztam. Mindannyian panaszkodtak arra a helyzetre, ami az utóbbi
időszakban alakult ki vállalkozásuk területén. Mind nehezebb helyzetbe kerülnek, fóként a
hazánkat elárasztó elsősorban távol-keleti, ezen belül is a kínai termékek, és az azt forgalmazó
kínai kereskedők által alapított cégek által üzemeltetett boltok miatt . A magyar vállalkozók
nem a tisztességes versenytől félnek, hanem úgy érzik, hogy számukra egyenlőtlen
feltételekkel kell felvenni a versenyt ezekkel a külföldi kereskedőkkel . Ezen túlmenően sokan
e vállalkozók közül azt gondolják, hogy sokszor a magyar hatóságok szemet hunynak, hol
kényszerűségből, hol kényelmi szempontok miatt, a szabálytalanságok felett . Az az érzésük,
hogy többek között e „oda nem figyelés", „szégyenlős félrenézés" az oka, hogy a távol-keleti
kereskedők a nagyobb városokban már jelentős nagyságú üzletekkel rendelkeznek, s az
általuk diktált árversenyt a magyar vállalkozók nehezen bírják . Ezek a magyar gyártók és
kereskedők sok munkahelyet teremtettek, s tartanak fenn vállalkozásaikkal . Ha ők
tönkremennek nem minden alkalmazottjuk kap máshol munkát . Sőt a munkavállalóknak az a
szomorú tapasztalatuk, hogy a távol-keleti foglalkoztatók sok alkalommal megalázó
feltételekkel foglalkoztatják őket . Ezért kérdezem az igen tisztelt Miniszter urat :

1 . Kívánnak-e valamit tenni a magyar ruházati cikkekkel foglakozó gyártók és
kereskedők piaci védelmének érdekében?

2. Amennyiben a kormány tervezi a magyar ruházati gyártók és kereskedők piaci
védelmét, milyen intézkedéseket kívánnak tenni?

3 . Mikorra várhatók az első eredménnyel kecsegtető intézkedések?

Várom válaszát!
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